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On April 8, 1990, the pilot episode of Mark Frost and David Lynch's iconic television
series, Twin Peaks, aired on ABC, and for a moment, the mystery of Who Killed Laura
Palmer? held America transfixed. I was twelve at the time, and I will never forget the
feeling that took hold of me as I watched this quirky show about a creepy town with
damn fine coffee and brilliant cherry pie, where nothing was as it seemed.

作者介绍: 

Blake Crouch is the author of over a dozen bestselling suspense novels, including the
international runaway bestselling series Wayward Pines, now a Major Television Event
From Executive Producer M. Night Shyamalan, Starring Matt Dillon, airing on FOX May
14th.

His short fiction has appeared in numerous short story anthologies, and his longer
fiction has been shortlisted for the International Thriller Award.

Blake lives in Colorado. To learn more about what he is doing, check out his website,
www.blakecrouch.com, follow him on Twitter - @blakecrouch1 - or on Facebook at
http://www.facebook.com/blake.crouch.9
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评论

What a guy :D

-----------------------------
12/15

-----------------------------
【拿设定讲故事的错误示范

-----------------------------
作者文笔不错，描写很有电影镜头感，单词也不难，再就是，作者大概有点制服控情结
？

-----------------------------
相当好看的一本恐怖小说。

-----------------------------
过程似乎很惊悚，但结局很平淡。看过那么多各种科幻惊悚后，发现很难被惊到了。作
者的文笔很好。

-----------------------------
这本书前半部分还是挺悬疑的，看我的放不下书，抓人心，但是结尾的解密和解释真是
挺醉的～科幻的我有点方～ps:这本书虽然没有中文简体版，但是有美剧哦～但是我没
打算看嘿嘿～读英文原版书的小伙伴要是开启kindle有生词提示的版本，读起来还是相
当快的。

-----------------------------
同意其他书评的看法，开头我当是普通悬疑剧情走向。。结果从逃亡开始就科幻得我有
点方……亚马逊还缺失了第二部……直接看第三部也不知道能不能明白整体剧情= =



-----------------------------
因为太喜欢dark matter来看的这本，结果emmm，结局好扯...too much
violence了。我觉得男主角一直都是快挂了的状态。归根结底就是I can't relate to
Ethan。前1/3很引人入胜。

-----------------------------
电视剧bug太多、然后扒Blake Crouch

-----------------------------
看了美剧wayward pines没过瘾，太短了，拿原版小说看看

-----------------------------
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书评

看完最大的感觉，如果没有最后那个稍显脑洞大开结局，这本小说会失色不少（其实也
不是什么超级惊世骇俗的设定，只不过作者一直带给读者一个误区，就是主角怎么看都
是个妄想症患者+神经病，让人压根没有往结局那种设想去思考），克劳奇延续了《逃
》的笔法，没有什么花花肠子狗屁...  
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